

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell

21 novembre 2024



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

November 21, 2024

TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT CP RAIL COVERED BY THE MAIN AGREEMENT:

Hello Brothers and Sisters,

The Bargaining committee met earlier this year and compiled the data from the survey's completed by the membership. For those whom submitted the survey, we thank you for taking the time to provide your priorities for a new collective agreement.

The last meeting of the Bargaining Committee took place November 6th.

Initial meetings have been held with the Company exchange our demands, and we are awaiting further firm dates from the Company.

We will keep the membership informed thru Direct Links as things progress.

In Solidarity,

Your bargaining committee
TC Local 1976 USW

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Nancy Lapointe
Manuel D'Souza
Jeffrey Howell

21 novembre 2024



514-526-8280
514-526-8280
514-526-8280

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

nancy.lapointe@1976usw.ca
mdsouza@1976usw.ca
jeffrey@1976usw.ca

November 21, 2024

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ CP RAIL COUVERT PAR L'ENTENTE COLLECTIVE PRINCIPALE :

Bonjour Confrères et Consœurs,

Le comité de négociation s'est réuni plus tôt cette année et a accumulé les données du sondage qui a été complété par les membres. Pour ceux qui ont soumis le sondage, nous vous remercions d'avoir pris le temps de donner vos priorités pour la nouvelle convention collective.

La dernière réunion du comité de négociation s'est déroulée le 6 novembre.

Une première rencontre a eu lieu avec la compagnie pour échanger nos exigences et nous attendons d'autres dates fixes de la compagnie.

Nous tiendrons les membres informés par des liens directs au fur et à mesure que les choses progressent.

En toute solidarité,

Votre comité de négociation
TC Section Locale 1976 des Métallos
